

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.
*Pictures shown are for illustration purposes only

6D4N 大阪滑雪轻加

大阪/京都/神戸/兵库县 OSAKA SKI LEISURE OSAKA / KYOTO / KOBE / HYOGO







D1 DEPARTURE ₹

(MOB)

ARRIVAL KANSAI 🖨 KYOTO 🖨 KOBE

(-/-/D)

- ☑ Kiyomizu Temple
- ✓ Ninenzaka,Sannenzaka

D3 KOBE

(B/L/-)

- ☑ Kobe Sake Brewery

D4 KOBE 🖨 HYOGO 🖨 KOBE

(B/-/D)

Mineyama Kogen Resort White Peak (Ski experience only – 30 minutes) (Ski equipment and ski wear are excluded.)

D5 KOBE 🖨 OSAKA

(B/L/-t)

- ✓ Osaka Castle (Photo Stop)
- ☑ Duty Free Shop
- ☑ Shinsaibashi
- ☑ Dotonbori

OSAKA A DEPARTURE

(B/MOF





√ 4 Breakfast / 2 Lunch / 2 Dinner Special Cuisine:

- ★ Japanese Set Meal
- ★ Toban Yaki



HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)

- ✓ Kobe Portopia Hotel or similar class x 3 Nights
- ✓ Noku Osaka or similar class
 x 1 Night

TOURIST ATTRACTIONS:

KYOTO

- ◆ Kyoto Kiyomizu Temple The temple is renowned for its construction which uses no nails to support the elaborate wooden structure of the main hall. And with a quaint old lane lined with pottery shops lead up to this famous temple. Nishijin Textile Centre (Kimono Show) Here you can find a great variety of works created in the Nishijin Spirit, like Kimono & Kimono Sashes. And you could enjoy a Kimono show in the centre.
- ♦ Ninenzaka & Sannenzaka This is a stone road on a hillside, the Shinto of Kiyomizu Temple. Souvenir shops, pottery shops and restaurants line the roadside. Nearby are Yasaka Shrine, Maruyama Park, Kodaiji Temple, and Hokanji Temple. According to the Cultural Properties Protection Act, it is listed as an important traditional building preservation area.

KOBE

- ♦ Kobe Suma Seaworld Situated along the scenic southwestern coast of Kobe City, Suma Seaworld Park is one of the Kansai region's most popular aquariums. Step into a vibrant underwater world featuring marine life from Japan's coastal seas to the far corners of the globe from sharks and penguins to sea turtles and dazzling tropical fish.Don't miss the spectacular dolphin and sea lion shows, a delightful highlight filled with fun and laughter. Visitors can also get up close to sea creatures at the touch pool, or stroll through the giant underwater tunnel surrounded by shimmering schools of fish a truly immersive ocean experience.
- ◆ **Kobe Sake Brewery -** Experience the rich heritage of Japanese sake, a traditional rice wine that can be enjoyed either warm or chilled. With an ever-expanding range of flavors and aromas, sake has captivated drinkers around the world.Among Japan's many brewing regions, the Nada-Gogō area (Nada Five Districts) stretching across western Kobe and Nishinomiya stands out as the most renowned sake-producing region in the country. Here, visitors can explore historic breweries, learn about the art of sake-making, and savor the delicate taste of freshly brewed sake.

HYOGO

◆ Hyogo is western Japan's premier ski destination, home to a variety of ski resorts that cater to everyone — from energetic snowboarders to families seeking gentle slopes. The region offers everything from lively, full-facility resorts to cozy, family-friendly ski areas that feel just like your own backyard. Whether you're a beginner or an expert, Hyogo's slopes promise fun and excitement for all.

OSAKA

- Osaka Castle (photo shop) It is a symbol of Osaka, encompassing thirteen buildings that have been designated as Important Cultural Properties by the Japanese government.
- Shinsaibashi Shopping Arcade A largest shopping area covered shopping street, liveliest and it lines with an interesting shop. There are a lot of boutiques and specialty stores, including Japanese cuisine, and can enjoy the different flavors of various countries in the world.





简行程

启程 🛪 关西

(机上用餐)

抵达关西 🖨 京都 🖨 神戸

- ☑ 清水寺
- ☑ 二年坂 , 三年坂

京都 🖨 神户

(早/午/-)

- ☑ 神户须磨海洋世界
- ☑ 神户清酒酿酒厂
- ☑ 神户渔人码头

神户 🖨 兵库县 🖨 神户 第四天

☑ 滑雪体验(30分钟) (不包含滑雪用具及雪衣)

神戸 🖨 大阪 第五天

(早/午/

(早/-/晚)

- ☑ 大阪城堡 (外观)
- ☑ 免税店
- ☑ 心斋桥
- ☑ 道顿堀

大阪 🛪 回程

(早/机上用餐)





- ✓ 4早餐/2午餐/2 晚餐 风味餐:
- ★ 日式定食
- ★ 陶板烧

$\star\star\star\star\star\star^{z_z^z}$



酒店住宿(4晚)

- ✓ 神户波多比亚饭店或同级 x3晚
- ✓ 大阪诺库酒店或同级 x1晚

观光景点:

法都

- ★ 清水寺 历史悠久的寺庙、整座建筑完全不用铁打钉锁。 沿途坡道两旁是日式 古老建筑及商店,摆满了各种各式的 日本手工艺品,陶瓷、日本娃娃等,不胜 枚举。
- 二年城,三年城 这是一条山坡上的石板路、即清水寺的 神道。纪念品店,陶器店和餐厅林立路旁。附近有八坂神社 、圆山公园、高台寺、法观寺。根据文化财保护法,被列为 重要传统的建造物群保存地区。

神户

- ◆ **神户须磨海洋世界** 位于神户市西南部的海滨地带,是关 西地区著名的水族馆之一。馆内展示了从日本近海到世界各 地的海洋生物,包括鲨鱼、企鹅、海龟及五彩缤纷的热带鱼 。最受欢迎的是精彩的海豚与海狮表演,充满动感与笑声。 除了欣赏表演,游客还可以走进触摸池与海洋生物近距离接 触,或透过巨大的海底隧道观赏成群游动的鱼群,仿佛置身 海底世界。
- ◆ **神戶清酒酿酒厂** 日本清酒是一种由大米发酵而制成酒类 饮品,可以热饮或冷饮。目前为止清酒的种类和口味从未像 现在这样的琳琅满目,世界上越来越多的人喜欢并享受着这 种独特的酒饮品。虽然日本全国各地都有生产,但 Nada-Gog ō (灘五郷)地区,西神户和西宫,却是全日本国内最 著名的生产基地。

异库且

◆ **兵库**是西日本地区滑雪场最集中的区域,是关西各地双/单 板滑雪爱好者的经常光顾的地方。有项目齐全充满活力的滑 雪场,有面向家庭游客的像自家门前的滑雪场。每个人都能 按照自己的水平找到适合自己的滑雪场。

- **◆ 大阪城堡(外观)** 是大阪的象征,包含了十三处被日本政府 立为重要文化遗产的建筑。
- ◆ 心斋桥 大阪最大的购物区、也是日本最长的天缝式购物 街,集中了许多精品屋和专卖店还有很多饮食店。

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

General Information

· 日本 JAPAN ·

货币 Currency	Japanese Yen - JPY 日元 - JPY	信用卡 Credit Card		d are used widely in Japan 卡在日本都能通行
货币兑换率 Exchange Rate	100 JPY = MYR 3.30	拨号代码 Dial Code	Japan	: +81
\$ € €	100 日元 = 马币 3.30 *以当天汇率为准* *Subject to currency of the day*		日本	: +81
电压 Voltage	Voltage - 100 V	插座 Power Socket	Type A / 类型:	- 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin
A	电压 – 100伏特		Type B / 类型-	- 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin
时差 Time Difference	Japan - 1 hour ahead of Malaysia	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg.	
-	日本标准时差快马来西亚时间1小时			一件不超过7公斤的手提行李上机, 不超过20公斤。
气候 Weather	 Spring 春季 3月 – 5月 6月 – 8月 Mar to May 20°C – 6°C 28°C – 19° 	9 3 S	utumn 秋季 月 – 11月 ep to Nov 5℃ – 10℃	Winter 冬季 12月 – 2月 Dec to Feb 13°C – 3°C *以当天天气报告为准**Subject to weather of the day*
飞机型号 Aircraft Type	A330			
Departure Date: Flight: 航班行程:				
Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fuel Surcharge: 机场税及燃油附加费:		
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:		
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:		
		TOTAL: 总数:		
(4)	GD Partner:			

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441